
Afdelingsbestyrelsesmøde onsdag 1. juni 2022 

Bestyrelsesmødet er afholdt hos formanden Poul 

Deltager: Formand, Næstformand, sekretær, 1. Og 2. suppleant 

 

Punkt 0 Fællesspisning – servering af en lun ret  

Punkt 1 Valg af dirigent 

 Kathy blev valgt 

Punkt 2 Godkendelse af dagsorden 

 Dagsordenen er godkendt 

Punkt 3 Gennemgang og godkendelse af referat fra afdelingsbestyrelsesmødet den 6. 

April 2022  

Punkt 4 Nyt fra afdelingen – Intet nyt 

Der har været markvandring. Formanden oplever en generel bedring ift. 

afdelingerne. 

Vi vil evaluere fællesspisningen sidst på året. Derudover vil vi ved samme 

lejlighed diskutere om vi vil forsætte vores afdelingsbestyrelse.  

Punkt 5 Nyt fra beboerne 

Intet nyt 

Punkt 6 Nyt fra administrationen  

 Der flytter en ny beboer ind i Fredensgade nr. 34. 

Punkt 7 Fællesspisning (evt. byg selv-burger) den 9. August - planlægning 

Punkt 8 Bustur til Tyskland i november /december - Diskuteres. 

Kathy undersøger priser.  

Afdelingsbestyrelsen beder Administrationen om at oplyse hvor meget der 

står tilbage på budgettet for i år for afd. 5&6 

Punkt 9 Afdelingsbestyrelsens årshjul – skal de arbejdes videre med den? 

 Det er aftalt at der ikke skal gøre mere ved dette. 

Punkt 10 Eventuelt 

Bestyrelsen drøftede om kommende/fremtidige afdelingsmøder med fordel 

kan afholdes i Lions lokaler. Er der en økonomisk gevinst contra Hotel Medi – 

kan vi evt. opleve større tilslutning fra beboerne - da Lions Lokaler ligger i 

nærområdet? 



Bestyrelsen drøftede også om det giver mening at fortsætte med nuværende 

afdelingsbestyrelse. Der er flere medlemmer der aktuelt overvejer at træde 

ud af bestyrelsen. Det er endnu ikke besluttet om bestyrelsen fortsætter. 

 


